
 
 

 
 

PROCES – VERBAL 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 

din data de 26.05.2023 
 
 

 Şedinţa extraordinară de îndată a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în 
baza dispoziţiei de convocare nr. 451 / 24.05.2023 la iniţiativa domnului Primar Tudorică 
Marian-Viorel şi s-a desfăşurat în sala de şedinţe a Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt, începând cu 
ora 16:00. 

 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  

 
Au răspuns prezent un număr de 17 consilieri locali în funcţie. 
Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-nul Primar Tudorică Marian-Viorel și 

d-nul Jidovu Laurenţiu, secretar al localităţii, care este asistat în notarea discuţiilor de şedinţă 
de d-nul Jianu Marius, consilier – Compartiment Administraţie publică din cadrul Primăriei orş. 
Drăgăneşti-Olt. 

 
II. APROBAREA ORDINII DE ZI 

 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru, dă citire ordinii de zi după 
cum urmează : 

 
1. Proiect de hotărâre referitor la: „acordarea unui mandat special viceprimarului 

localității – reprezentant al U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt în Adunarea Generală a 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „OLT-ECO” în vederea exercitării votului 
pentru modificarea tarifelor aferente serviciilor de salubrizare de pe raza județului Olt 
prevăzute în Contractele de delegare nr. 6867/18.06.2018 și nr. 2542/06.12.2021, pentru 
modificarea Regulamentului de organizare si funcționare a Serviciului Public de 
salubrizare a localităților din Județul Olt, precum și pentru încheierea unor acte 
adiționale la contractele de delegare”.       

Iniţiator proiect,  Primar, Ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru, supune la vot ordinea de zi, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

III.DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 
 

1. Acordarea unui mandat special viceprimarului localității – reprezentant al U.A.T.  
Orașul Drăgănești-Olt în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
„OLT-ECO” în vederea exercitării votului pentru modificarea tarifelor aferente serviciilor 
de salubrizare de pe raza județului Olt prevăzute în Contractele de delegare nr. 
6867/18.06.2018 și nr. 2542/06.12.2021, pentru modificarea Regulamentului de 
organizare si funcționare a Serviciului Public de salubrizare a localităților din Județul 
Olt, precum și pentru încheierea unor acte adiționale la contractele de delegare. 
 



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru, acordă cuvântul preşedinţilor 
de comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz  
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Primar – Ati primit materialul încă de alaltaieri. Cred că l-ați studiat deja. Este 
adevărat că nici mie nu-mi place ce văd aici. Trebuie să-l delegăm pe domnul Viceprimar să 
ne reprezinte în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „OLT-ECO” în 
vederea modificării tarifelor.  

Vreți să vă delegăm pe dumneavoastră domnule președinte? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Ce să caut eu acolo? Eu 

propun altceva. Îl delegăm pe domnul Viceprimar să ne reprezinte interesele, să voteze 
împotriva majorării prețurilor. 

D-nul Primar - Și dacă facem treaba asta, ce credeți că se întâmplă? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Dar măcar nu votăm 

majorarea. 
D-nul Primar – Este un singur membru.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Votăm împotriva majorării 

prețurilor. 
D-nul Primar – Nu-i spuneți dumneavoastră ce să facă. Vă delegăm pe dumneavoastră. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Acesta este un 

amendament al meu la proiectul de hotărâre pe care îl propun și vreau să-l supunem la vot. 
D-nul Primar – Dacă vreți, vă propunem pe dumneavoastră sau pe domnul Nădescu 

Viorel să mergeți să ne reprezentați. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Nu, îl delegăm pe domnul 

viceprimar. 
D-nul Primar – Pe domnul viceprimar îl delegăm doar să ne reprezinte. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Atunci de ce mai sunt 

trecute prețurile în proiectul de hotărâre? 
D-nul Primar – Asta este doar o înștiințare. Nu o să dea ei prețurile înapoi că nu 

votează domnul viceprimar. În momentul când noi nu o să mai vrem aceste prețuri, nu o să ne 
mai ia gunoiul. Ce facem atunci? Credeți că mie îmi convine? 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Nu convine nimănui, dar eu 
asta voi face. 

D-nul Primar – Atunci duceți-vă dumneavoastră. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Nu. 
D-nul Primar – De ce nu vreți? Supuneți la vot proiectul de hotărâre. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Supun la vot mai întâi  

amendamentul meu, adică modificarea proiectului de hotărâre. 
D-nul secretar – Haideți să clarificăm această situație. Articolul 1 din proiectul de 

hotărâre prevede următoarele: Se acordă mandat special .......................... să voteze pentru 
aprobarea în Adunarea Generală a Asociației.... a următoarelor: a) modificarea tarifelor 
aferente serviciilor de salubrizare... . 

D-nul Primar – Nu să nu voteze. 
D-nul secretar – Depinde cum se acordă mandat de dumneavoastră, Consiliul local. 

Depinde cu ce mandat pleacă reprezentantul: să aprobe sau să respingă, să se abțină. Există 
și posibilitățile acestea.  



 
 

D-nul Viceprimar – Ce amendament mai facem atunci dacă sunt două variante? Ce rost 
mai are amendamentul? 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Dar eu am venit cu 
amendamentul de modificare a proiectului de hotărâre. De abținere la județ pentru modificarea 
tarifelor actuale. 

D-nul Viceprimar – De abținere? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Da. 
D-nul secretar – Problema reală este ceea ce zice domnul Primar. Ce se întâmplă 

după? 
D-nul Primar – Noi ne abținem acolo. De mâine nu ne mai ia gunoiul, că așa scrie în 

contract. Asta este o înștiințare a prețurilor, nu le facem noi. 
D-nul Viceprimar – Eu vă propun pe dumneavoastră să mergeți să votați. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Nu. 
D-nul Viceprimar – De ce să nu vă duceți? 
D-nul Primar – Dacă noi vă propunem pe dumneavoastră. Vă duceți. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Eu am venit cu 

amendamentul acesta și vreau să-l supunem la vot. 
D-nul Viceprimar – Nu trebuie să fie viceprimarul acolo. Trebuie să fie un reprezentant 

al Consiliului local. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – În primul rând supunem la 

vot amendamentul meu. 
D-nul Primar – Dacă nu ne ducem, înseamnă că am aprobat tacit, că am fost de acord. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Eu nu sunt de acord cu 

mărirea prețurilor, nu mă refer la delegarea domnului viceprimar. 
D-nul Primar - Și ce facem după? Nici eu nu sunt de acord cu majorarea. Și așa 

Primăria stă foarte rău cu bugetul. Noi plătim un miliard că avem conturile blocate, pentru că 
sunt 12 miliarde de plată la ei, la Salubris, de un an de zile. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – De ce nu vreți să votăm 
amendamentul acesta? Domnul viceprimar merge acolo și spune că nu este de acord Consiliul 
local. 

D-nul Primar - Și ei de mâine nu ne mai ridică gunoiul. Ce facem cu el? Îl ducem la 
dumneavoastră acasă? 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Nu există așa ceva. 
D-nul Viceprimar – Aveți dreptate, dar mergeți dumneavoastră acolo să le spuneți. 
D-nul Primar – Mergeți dumneavoastră. Vă duceți? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Să se dubleze prețul la 

gunoi este foarte mult. Măcar să avem și noi un punct de vedere. 
D-nul Primar – Mergeți și susțineți dumneavoastră acolo acest punct de vedere. 
D-nul Viceprimar – Eu propun ca domnul Stoenică Alexandru să fie reprezentantul 

Consiliului local la A.G.A. 
D-nul secretar – Nu este posibil. Consilierul local nu poate să reprezinte. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Ce facem acum cu 

persoanele care sunt bune platnice? Exact ca anul trecut. S-a specificat atunci în procesul-
verbal de ședință că persoanele care au plătit impozitul, au fost bune platnice, nu li se mai 
pune diferența la gunoi, după care a venit și li s-a pus diferența la gunoi. Nu este corect. 
Oamenii aceștia o să creeze un grup care va da în judecată și vor câștiga în instanță. Primăria 
le-a eliberat hârtie că au impozite zero. 

D-nul Primar – Gunoiul este parte separată. 
D-nul Prundeanu Narcizel – Mai susține cineva la județ ideea aceasta? 
D-nul Primar – Vă duceți dumneavoastră acolo? 



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Mă duc. 
D-nul secretar – Nu poate merge ca reprezentant în sedința A.G.A. a unei A.D.I. un 

consilier local.  
D-nul Primar – De ce? 
D-nul secretar – Nu pot fi desemnați consilieri locali. Spune așa în O.U.G. nr. 57 /2019 

la art. 132: " Comunele, orașele și municipiile sunt reprezentate de drept în adunările generale 
ale ... " 

D-nul Viceprimar – Și dacă primarul și viceprimarul nu pot să meargă, sunt plecați în 
străinătate, cine merge? 

D-nul Primar – Dacă nu mergem, înseamnă că aprobăm tacit. De asta am făcut ședința. 
Puteam să zic că nu deleg pe nimeni. 

D-nul Viceprimar – Să zicem că votăm toți împotriva majorării tarifelor... 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Noi vă delegăm pe 

dumneavoastră, pentru a reprezenta Consiliul local prin abținere de la vot. 
D-nul Primar – Exact ce spune proiectul. 
D-nul Viceprimar – Abținere de la ce? La modificarea tarifelor și a regulamentului? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Da. Vă delegăm pe 

dumneavoastră să vă abțineți de la majorarea tarifelor. 
D-nul Viceprimar – Care va fi pasul următor? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Vedem atunci. 
D-nul Primar – Nu vedem atunci! Ce facem cu gunoiul? Îl luați acasă? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Nu cred că a doua zi nu vin 

să ridice gunoiul. 
D-nul Primar – Nu a doua zi. Peste o lună. O să se răsfrângă asupra mea. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – De ce, domnule Primar? 
D-nul Primar – Vă interesează mai puțin pe dumneavoastră. Pe dumneavoastră vă 

interesează să fie gunoi. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Nu. Pe cine interesează 

lucrul acesta? 
D-nul Primar – Este adevărat ce spuneți. Sunt în asentimentul dumneavoastră. Ce 

facem după? Următorul pas? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Vedem noi. 
D-nul Stănescu Vasile – Eu vroiam să punem lucrurile la punct. Să fie totul clar. Eco-Olt 

este o asociație în care suntem toți membri. Ei au făcut contract pe cinci ani cu Salubris. În 
contractul acela este prevăzut cum se măresc prețurile? 

D-nul Primar – Aveți contractul. 
D-nul Stănescu Vasile – Eu întreb dacă pot majora prețurile. 
D-nul Primar – Pot, altfel nu o făceau. 
D-nul Stănescu Vasile – Modificarea acestor prețuri se face cu acordul Consiliului local? 

Da? 
D-nul Primar – Cu reprezentantul Consiliului local. 
D-nul Stănescu Vasile – Asta cu reprezentantul orașului în A.G.A. este mai simplă. 

Când am intrat în asociația aceasta, reprezentantul Primăriei Drăgănești-Olt în A.G.A. era 
Primarul. 

D-nul Primar – Reprezentant sunt eu și deleg viceprimarul să ne reprezinte. 
D-nul Stănescu Vasile – Ei vin cu justificare la prețuri? 
D-nul secretar – Aveți atașat proiectului de hotărâre materialul, prin care se propune 

majorarea prețul. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Noi nu mai dăm în Consiliul 

local o altă hotărâre de majorare a prețurilor. Altă problemă cu taxa de salubrizare, la societăți. 



 
 

Înainte facturau 2.000, 3.000, 5.000 lei la societate. Eu din cei 5.000 lei pe care îi facturau 
deduceam TVA-ul. Acum pe taxă de salubrizare la Primărie nu mai deduc nimic. În schimb ei 
facturează TVA-ul către Primărie. 

D-nul Primar – Așa este. 
D-nul Nădescu Viorel – În Slatina, foarte multe societăți comerciale, au dat în judecată 

și au câștigat. 
D-nul Primar – S-a creat precedentul. 
D-nul Nădescu Viorel – Eu scot gunoiul la poartă și îl și cântăresc. 
D-nul primar – Normal așa trebuia, cântărit. 
D-nul Nădescu Viorel – Nu trebuia să se ia la metru pătrat. La Filatura de bumbac am 

31.000 mp și îmi vine foarte mult. Eu reciclez cartonul și plasticul. De ce să plătesc gunoiul 
așa? 

D-nul Primar – Nimeni din județul Olt, dintre colegii mei primari, nu sunt de acord cu 
majorarea acestor tarife. Noi mai avem 12 miliarde de plătit și acum prețul se dublează. 
Primăria nu o să mai facă nimic din bugetul local pentru că o să trebuiască să plătească doar 
gunoiul. 

D-nul Stănescu Vasile – Ei forțează nota pentru că dețin monopol.    
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Eu zic să ne abținem să 

vedem ce se întâmplă. Eu vin cu propunerea aceasta de amendament. Să se abțină de la vot 
pentru prețurile acestea.  

D-nul Primar - Și ce urmează apoi? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Facem așa și vedem ce se 

poate întâmpla. 
D-nul Primar – Să nu ne trezim că nu mai vin mașinile la Drăgănești să mai ia gunoiul. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Nu pot să votez dublarea 

prețului la gunoi. 
D-nul Primar – Așa cum am mai spus, asta este o înștiințare. 
D-nul Viceprimar – Domnule Primar, dumneavoastră puteați să nici nu fiți prezent la 

ședința asta. Votăm noi așa cum considerăm. Fiecare să voteze ce vrea. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Îl delegăm pe domnul 

Viceprimar pentru a se abține la mărirea prețurilor. 
D-nul Primar – Unde scrie să se abțină? 
D-nul secretar – Articolul în proiect spune că: ” Se acordă mandat special d-lui....... să 

voteze pentru aprobarea în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
OLT-ECO a următoarelor: ”.... 

Votul poate fi de aprobare sau împotrivă, abținere. Aici poate fi modificat - dacă sunteți 
de acord, nu știu care va fi opinia majoritară: să aprobe sau să respingă, să se abțină în 
Adunarea Generală .... 

D-nul Primar – Nu am nimic împotrivă, dar s-ar putea să fie repercursiuni. 
D-nul Secretar – Tocmai despre asta este vorba într-un final. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru – Eu supun la vot 

amendamentul meu: Se acordă mandat special d-nului POPESCU Daniel, viceprimar al 
localității -  reprezentant al U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt în Adunarea Generală a Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitară ”OLT-ECO” ca în numele și pentru U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt să 
voteze împotriva majorării tarifelor în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară ”OLT-ECO a următoarelor: ....”, înregistrându-se 17 voturi pentru 
(unanimitate). 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 



 
 

 
 
 
IV. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Stoenică Alexandru, mulţumeşte consilierilor 

pentru participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune 
consilierilor încheierea lucrărilor şedinţei extraordinare. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei 
extraordinare a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  

 
 
                 Preşedinte de şedinţă,                                                    Contrasemnează,                     
                          Consilier                                                                         Secretar 
                  Stoenică Alexandru                                                    Jr. Jidovu Laurenţiu                                                     

                                      
                                                                      
 

                                                                     Întocmit, 
                                                                      Cons. Jianu Marius                                                                      


